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aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Dierenadopties  -  Stand van zaken

Sinds oktober 2018 is de website www.adopteereendier.be van het Departement Omgeving 
actief.

1. Hoeveel dieren zijn sindsdien in totaal al geadopteerd via die website? Kan de minister 
ook aangeven hoeveel dieren per jaar geadopteerd zijn tot en met 2023?

2. Is het mogelijk om voor die periode een opsplitsing te maken van het aantal adopties 
per provincie?

3. Is het mogelijk om voor die periode binnen de verschillende provincies het aantal 
adopties te weer te geven per dierenasiel dat op www.adopteereendier.be staat?

http://www.adopteereendier.be
http://www.adopteereendier.be


BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 857 van 29 augustus 2023
van LUDWIG VANDENHOVE

1-2.Pas sinds 1 januari 2023 wordt er bijgehouden hoeveel dieren er op 
adopteereendier.be worden geplaatst. Voor voorgaande jaren zijn deze gegevens niet 
beschikbaar. 

Tussen 1/1/2023 en 13/9/2023 zijn er 8413 dieren op adopteereendier.be 
toegevoegd, hiervan zijn er ondertussen 5731 geadopteerd. Het is niet met zekerheid 
aan te geven of deze ook allemaal via de site geadopteerd werden aangezien 
dierenasielen niet aangeven via welke weg het dier geadopteerd is. Dit cijfer geeft 
ook niet weer hoeveel dieren er in totaal in 2023 al werden geadopteerd in de 
Vlaamse asielen aangezien niet alle dierenasielen gebruik maken van de website. 
Evenmin is met andere woorden een opsplitsing per provincie mogelijk.

3. Ik verwijs naar het antwoord op voorgaande vragen, bovendien gaven niet alle 
dierenasielen toestemming om hun gegevens te delen.


